
Under verksamhetsåret 22/23 arbetade TUFF:s styrelse med att öka de studiesociala

aktiviteterna och utbildningsbevakning.

På grund av omständigheter vi inte hade full kontroll över hade styrelsen en hög

arbetsbelastning och kunde inte genomföra alla aktiviteter som önskats. Trots detta höll

styrelsen ihop och gjorde så mycket vi kunde för att nå ut till och engagera medlemmar i

såväl studiesociala aktiviteter som utbildningsbevakning.

Aktiviteter:

- Klassrumsbesök: Under introdagarna både höst- och vårtermin besökte TUFF nya

studenter för att informera om kåren och vad vi kan bistå med i fråga om aktiviteter

och vilka frågor vi kan hjälpa studenter med när det kommer till studier och

arbetsmiljö.

- Affischer: Vi tryckte affischer i A5-format och satte upp runt relevanta institutioner

för att informera studenter om TUFF:s verksamhet.

- Pride: Medlemmar i styrelsen deltog i Pride-tåget tillsammans med medlemmar från

Hectos. Vi var en ganska stor grupp.

- Halloweensittning: Sittningen anordnades på Rouge och ca 40 personer anmälde sig

till sittningen. Tyvärr var deltagandet väldigt lågt och i utvärderingen diskuterade

styrelsen hur vi bättre ska marknadsföra framtida event.

- Julgille med Umeå Studentkår: För att uppdatera kårsektionerna och föreningarna om

hur det går med kårhuset höll Kårhusstiftelsen ett julgille den 14/12 2022 där

medlemmar träffades och umgicks. Maja Johansson deltog från TUFF:s sida.

- Phösarkrav på generaler: Tidigare har det varit ett krav att de som ansöker till att vara

general under insparken måste ha varit phösare vid en tidigare inspark. Detta krav

togs bort med anledning att vi vill öka möjligheterna för medlemmar att söka till

general och hjälpa till att ordna mottagandet av nya studenter. Det ska dock meddelas

att styrelsen fortfarande ser det som en stor merit att ha varit phösare då man har en

viss erfarenhet av vad uppdraget betyder och att man har genomgått tidigare

utbildning om vad ansvaret innebär.

- Upplivande av Kalastuffarna: Styrelsen planerade att återuppliva Kalastuffarna

(TUFF:s arrangemangskommitté). Det visade sig dock att styrelsen hade hög

arbetsbelastning som krävde mer fokus under vårterminen och därför valde man att



vänta med detta i hopp om att nästa styrelse har bättre förutsättningar att anordna fler

aktiviteter.

- Vårbalen: En gemensam vårbal arrangerades för hela UmPe där även icke

medlemmar kunde vara med. TUFF bidrog med 5 000kr till balen som hölls på Rex i

Umeå. Vårbalen hölls den 12/5 2023.

Årets sista styrelsemöte hölls på Orangeriet i Umeå där den nya styrelsen bjöds in för att få

en gemensam överlämning och för att lära känna varandra bättre.


